
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2023-07-04 

Närvarande: Marcus Tell, Linda Tell, Lina Svanberg, Pernilla Tegin, Therese Tagebjer, Jenny 

Stannisson, Johan Stannisson, Algot Stannisson, August Axelsson & Helena Hiltunen  

§1 Mötets öppnande 

Jenny hälsar välkommen till kvällens extrainsatta möte där August också är inbjuden.  

Vi är sammankallade till kvällens möte för att diskutera fotbollsskolan samt att föreningen 

fyller 80 år.  

§2 Fotbollsskolan 

Då det endast har kommit in 9 anmälningar till årets fotbollsskola enas vi om att vi måste 

ställa in detta tyvärr. Vi diskuterar kring orsaker till litet intresse för fotbollsskolan. Tony har 

kontaktat de som har anmält sig om att fotbollsskolan blir inställd. Vi pratar om att vi ska 

satsa på fotbollsskolan igen till nästa år med en tydligare inledning, att vi börjar tidigare med 

informationen/arbetet.  

§3 Föreningen HOIF 80 år 

I år firar vår fina förening 80 år och det vill vi så klart fira på något sätt.  

Therese och Jenny har rensat i rotundan och funnit en massa fotografier och pokaler. Det är 

en guldgruva av minnen som vi behöver dela med oss av på något vis. Vi pratar om vilka 

äldre eldsjälar och legender det finns i föreningen, och har lite svårt att sortera bland dem då 

vi är många nya i styrelsen, men vi tycker ändå att vi ska ha en fest där vi hyllar föreningen 

HOIF, gammal som ung. Vi pratar om olika alternativ på fest, förväntningar med mera. Vi 

inser att det är ont om tid och väljer att göra ett enklare alternativ på fest, därmed inte 

sämre. 

Vi kommer fram till följande:  

• Datum: 2 september.  

• Aktiviteter för barnfamiljer ett par timmar på exempelvis förmiddagen. Therese ger 

förslag på en aktivitet såsom att barnen springer ett sponsorlopp, hon förklarar vad 

det innebär. Eventuellt dela ut vattenflaskor med texten ”HOIF 80 år” på till barnen, 

Pernilla kollar upp detta.  

• I klubbhuset ordnar vi med en ”wall of fame” eller en ”memory lane” med flera 

fotografier genom åren, pokaler, historier med mera. Jenny ska se om vi kan köpa in 



en maskin som kan laminera fotografier. Till detta behöver vi även köpa in material 

för lamineringen.  

• På kvällen har vi pubkväll med trubadur. Jenny ska fråga trubadur Lennie B om han 

kan då och vad han kostar.  

• Partytält som riggas upp på altanen vid klubbhuset. Therese har ett stort partytält 

som vi kan använda. 

• Vi ska servera mat och pratar om eventuella företag som kan erbjuda foodtruck. 

Pernilla ska fråga Ströms. August ska höra med sin bror om kontakter.  

• Vi ska servera lätta drycker men även alkoholhaltiga drycker och ska således ansöka 

om alkoholtillstånd. Therese kollar upp detta.  

• Vi ska ha lotter, eventuellt ”halva potten” som drar in bra med pengar. August ska 

kolla om han kan få tag i bra priser till ett lotteri, sedan anpassar vi oss efter det. 

• Vi satsar på att sprida informationen vidare till alla vi känner om att det är fest den 2 

september! Förslag på att vi ordnar med ”mini-flyers” med liten information som vi 

kan sätta i händerna på folk.  

§6 Nästa möte 

Söndag den 6 augusti ses vi för att diskutera mer om kommande fest. Vi återkommer till 

varandra om klockslag.  

§7 Avslutning 

Jenny tackar och avslutar kvällens möte.  
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